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Angående omorganisation av socialpsykiatrin – ToRa/Kravatten/Rondellen

Vi vill fråga förvaltningen: 

1) Lokalen i Rondellen är inte tillgänglighetsanpassad. Hur och när kommer det ske, och till vad kostnad? 
2) Är flytten förhandlad med brukare och med fackliga organisationer? När skedde respektive förhandling?
3) Har det gjorts enkäter eller andra undersökningar med brukarna? Om ja, vad visade de? 
4) Vilka konsekvensanalyser har gjorts?
5) Hur många brukare får idag fysiskt plats på Rondellen? Hur många kvadratmeter finns för verksamheten 
och i hur många rum? 
6) Köket på Rondellen är inte godkänt/utrustat för mer än enstaka matlagning. Kommer detta att åtgärdas och
isåfall till vad investeringskostnad? Alternativt, hur ordnas det med frukostar/luncher/middagar och till vad 
kostnad? 
7) Hur många brukare från tidigare ToRa/Kravatten beräknas följa med till Rondellen - vad är målsättningen 
och vad är ett troligt resultat? 
8) För de många brukare som idag bor nära ToRa/Kravatten, betyder flytten att de måste resa. Hur ser 
resekostnaderna ut, på individnivå eller förvaltnings-? 
9) Vilka bedömningar har gjorts ifall det är möjligt eller lämpligt att blanda sinsemellan olika brukargrupper 
med sinsemellan olika behov? 
10) För de biståndsbedömda brukare som slutar besöka den nya verksamheten i Rondellen, vilka alternativ 
finns? 
11) Vilka verksamheter/verkstäder finns idag vid ToRa/Kravatten/Rondellen och vilka av dessa kommer att 
finnas vid Rondellen i framtiden?
12) När ska flytten ske? 
13) Hur påverkar omgörningen de externa användarna av respektive lokaler och vilka kontakter har tagits 
med dessa? 


